
Formandens beretning 2021. 

Året 2021 var stadig plaget af Covid-19, og det resulterede igen 

ligesom året forinden at vi blev nødsaget til at udskyde 

generalforsamlingen som ellers skulle være afholdt 24. marts. 

Generalforsamlingen blev i stedet afholdt den 22. september i 

Kulturhuset. 

 

I forbindelse med generalforsamlingen blev Kennet Grønkvist 

valgt ind som nyt medlem af bestyrelsen i stedet for Gunni 

Holm som havde siddet i bestyrelsen siden 87.  

Ved konstitueringen blev jeg valg som formand, jeg afløser Allan 

som har siddet på formandsposten siden 89. 

Kenneth Grønkvist er blevet valgt som næstformand 

Flemming Larsen fortsætter som kasser  

Henrik Berggren fortsætter sekretær 

Allan Gjøde for tildelt rollen som koordinator, han vil fremover 

stadig stå for tilslutning, og op- og ned-gradninger. 

 

 

Allan og jeg var til YOUSEE fagmesse i september måned hvor vi 

b.la. hørte om 



- 2 separate virksomheder, Slutkunderne vs. 

infrastrukturejer 

- Flere sportsrettigheder 

- Streamingtjenester 

- Bland-selv pakkerne 

- Sikkerhedsprodukter, wifi 

Vedr. antenneanlægget, har vi kun haft mindre skader, vi har 

bl.a. oplevet udfald i og omkring kirsebærhaven, et defekt 

strømførende coax kabel har flere gange afbrudt nogle 

forstærkere. Men problemet er nu fikset ved at omlægge nogle 

kabler. Derud over har der kun været almindeligt vedligehold. 

YouSee har i 2021 også valgt at omlægge / forringe deres service 

for os som forening men også alle andre foreninger i Danmark. 

Fremover må teknikeren ikke længere skifte en defekt 

forstærker, samle et overgravet kabel uden vi som forening skal 

godkende et tilbud sendt fra forening service. Problemet er bare 

tilbuddet kan være flere dage under vejs, og de har fri aften og i 

weekend. 

De må ikke engang reparere på en kabelskade som en 

entreprenør ringer ind for fejlmelder. 

 

 

 



 

Bestyrelsen plejer at blive inviteret ud og spise med YouSee i 

november / december, og selvom Covid-19 igen var på vej til at 

til at blusse op lykkedes det denne gang 

Endelig var 2021 var også året hvor Energi Fyn valgte, der skulle 

udrulles fiber i hele Ullerslev by og omegn, det er jo glædeligt 

for alle, specielt dem som ikke har mulighed for at komme på 

antenneforeningens net. Jeg syntes det virker skørt at installere 

fiber i et allerede godt fungerende net med Gigaspeed. Planen 

er Energi fyn går i gang i løbet af 2022 

Vi forventer ikke det store frafald, selvom det må forventes 

nogen måtte være interesseret i at afprøve fibervejen. Vi tager 

det dog med sindsro, da priserne både på tv og internet er 

noget dyrere ind det vi kan tilbyde i antenneforeningen. 

 

 

Fordelingen af tv pakker ved udgangen af 2021  

355 grund-pakker mod 365, 340 mod 347 mellem-pakker 264 

mode 284 fuld-pakker, 200 mod 168 bald-selv-pakker 200 mod 

124 bredbånd 


